
Zfipisnica
zo zasadnutia vyboru Pozemkov6ho spoloiensfya Roko5 Nitrianske Sudany

zo dfla 13.10.2022

Pritornnf zavybor PS: Ing. Pavo Caf,o, PhDr. Pavol Revay, Ing. Zdenek N6roda, tubomir
Boh6d

Pritomny za DR: Ing. Vladimir Sladkay Jirlius Cario ml.

Program:
1. Otvorenie a obozn6menie s programom
2. Inlbrm6cia o faZbe dreva samovyrobe
3. Informfcia o t'aZbe a preda.ii dreva vei'koodberatel'om
4. Vysporiadanie lesny.ch pozemkov
5. P16n zalesriovanie a ochrany lesa
6. R6zne
1. Zixer

K bodu 1:

Predseda PS p. Caio privital prftomnych a otvoril zasadnutie vi.'boru. PredloZil
program zasadnutia. ktory bo1 schr,61eny.

K bodu 2:
Predseda PS p. Cario inforn"roval o samovyrobe dreva pre podielnikov kde ss r1,t'a2i1o

514 m3 dreva.

K bodu3:
Predseda PS p. Cario informoval o t'aLbe dreva. Podfa zmluvy uZ malo byt' drevo

vyt'aZend a zost6va e5te vytaZif okolo 150 m3 cireva. taLbdr R. Fio nestiha.

Roman Fio sa pri5iel vyjadrit' osobne k t'aZbe dreva ktoru zatial' nezrealizoval. Vysvetlii Ze

mal dohodnutr.i na vyroz dreva lanovku ktorti nakoniec odpredaii a musel si ktipit' r.lastnu .

V mieste t'aibyje katastrof6lny terdn at'aZba je n6rodn6. 'TaZbfu r,Sak sl'ribil iet'aZbudokondi
za cenu podl'a zmlur,y. Vraj by vedel odkirpit'aj Stiepku po 5 €.

K bodu 4:
P5.n Cario informoval Ze zmluvl, na 1esn6 pozemky pod spr6vu urbdru podpfsalo asi 35 %
maiitel'ov pozemkov. Podk6me este do novembra a potom zadneme oslovovat' majitefov
osobne s ciel'om ziskania vy55ieho percenta majitel'ov ktorf budfr mat' z6ujem spravclvat'
pozemky na5im urbari6tom.

P:in Caio spomenul Ze sa urobi nov6 zmluva s Fiom na t'aZbu. Do konca roka este treba
v,vtaZit' dub. dub vBorSine okolo 200 m3 anakolko je problem st'aZbdrmi tak tfto taZbu
d6me rovnako R. Fiovi. ilenovia vyboru zdmer potvrdili.



K bodu 5:

P6r"r Caio inlbrmoval o zalesiovani ktord sa uskutodnilo. iast' vysadbi, napriek suchu
zostala. Je vSak potrebne vybudovat' oplotok aby mladir vysadbu nezhry,zala zver. Bude to
prejedand na valnorn zhromaZdeni.

K bodu 6 R6zne:
- I{ospod6r p. Ndroda informoval o stave na fdte PS ktory je 18 984,65 Eur. Treba

eite
odviesf DPH.
P6n Caio spomenul di je pre n6s vl,hodne platit'DPH ked nem6me vysokir taZbu ?
Ot6zke platby DPH sa bude vybor venovat nabudrice ked' sa zistia akd sir moZnosti.

P6n NS.roda sa spj.tal di nie je vyzva na r..t6die fzemie. Predseda PS odpovedal Ze

o nidom nevie.
Predseda PS p. Cario spomenul nezaplatenu f-akturu od J. KoSika bude sa to urgovat'
prostrednictvom spolodnosti urdenej 63 yymdhanie pohl'ad6vok.
Predseda p. Cafio pripomenul poZiadavku na zmluvu pre p. Drdbika ktori poZadoval
pristup kpozemku ainZinierske siete cez parcelu urbari6tu e5te vroku 2021 . Zatial
zmluva nebola podpisan6. Je potrebn6 zmlur,u zaslat' L. Ivanovi a potom podpisat'.
N6klady na zmluvu hradi Ziadatel'p. DrSbik.

K bodu 7: Predseda PS pod'akoval za irdast' a rokor,anie ukondil.

NaibliZSie zasadnutie vyboru PS bude zvoland podl'a potreby

Zapisal: PhDr. Pavol Revay

Ing. Pavol Caio
predseda


